
Byl jsem zde hospitalizován s bolestmi břicha a bylo mi diagnostikováno ucpání žlučových 
cest. 
Tímto bych moc rád poděkoval doktoru Benešovi, doktoru Chaloupkovi a celému týmu 
sestřiček interny lůžkového oddělení v osmém patře. 
A velké poděkování patří i oddělení gastroenterologie doktoru Marešovi a jeho týmu . 
Byl jsem velmi spokojen s přístupem a chováním celého personálu, zvláště doktorem 
Chaloupkou, z kterého vyzařuje klid a pohoda, že ačkoliv jsem měl z vyšetření ERCP velký 
strach, on mě přesvědčil, že se není čeho obávat a rozhodl jsem se toto vyšetření podstoupit. 
A opravdu moje obavy byly zbytečné. 


